
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1093
Ministeren bedes oplyse, hvorfor der ikke prompte blev reageret med nye retningslinjer
for test af personale på plejehjem da man den 29. januar 2020 blev opmærksom på, at
coronavirus kunne smitte gennem smittebærere uden symptomer, og symptomfrit perso-
nale derfor kunne bære smitte rundt blandt plejehjemsbeboere, som beskrevet i artiklen
”80 raske smittebærere på plejehjem spredte coronavirus” fra Berlingske Tidende den 17.
maj 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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